
Notice determination  

December 7 2020 – Indigenous Services Canada has determined that the proposed Timber Permit Lake 

Babine Nation Forestry Ltd is not likely to cause significant adverse environmental effects.  

The determination was based on a consideration of the following factors:  

 impacts on rights of Indigenous peoples;  

 Indigenous knowledge;  

 community knowledge;  

 comments received from the public;  

 mitigation measure.  

Implementation of mitigation measures is required for the project to address:  

Land, Soil, Vegetation, Wildlife, Water features, Air.  

Indigenous Services Canada is satisfied that that the carrying out of the project is not likely to cause 

significant adverse environmental effects. Therefore, Indigenous Services Canada may carry out the 

project, exercise any power, perform any duty or function, or provide financial assistance to enable the 

project to be carried out in whole or in part.  

 

Avis de détermination  

Le 7 Décembre 2020  – Services aux Autochtones Canada a déterminé que le projet Timber Permit Lake 

Babine Nation Forestry Ltd n’est pas susceptible de causer des effets négatifs importants sur 

l’environnement.  

Cette détermination reposait sur les facteurs suivants : 

 Répercussions sur les droits des peuples autochtones; 

 Connaissances autochtones; 

 Connaissances communautaires; 

 Commentaires reçus du public; et 

 mesures d’atténuation réalisables sur les plans technique et économique . 

Les mesures d'atténuation prises en compte pour cette détermination sont les suivantes :  

La terre, le sol, la végétation, la faune, la flore, l'eau, l’air 

Services aux Autochtones Canada est convaincu que le projet est peu susceptible de causer des effets 

négatifs sur l’environnement.  

Par conséquent Services aux Autochtones Canada peut exercer ses attributions ou fournir une aide 

financière pour permettre au projet d’être réalisé, en tout ou en partie.  

 

 


